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Wyświetlacze elektroniczne na peronach stacji kolejowej Kedzierzyn-Koźle

W ostatnich latach wyremontowano tak budynek dworca, jak i perony na stacji w Kędzierzynie-
Koźlu.  Jednak niemałą uciążliwością dla podróżnych jest brak elektronicznych tablic
informacyjnych na poszczególnych peronach, które w czasie remontu zostały zdemontowane.
Informacja o bieżącej realizacji planu rozkładu jazdy pociągów, z uwzględnieniem możliwości
prezentacji zakłóceń w ruchu pociągów jest jednym z podstawowych warunków komfortu
podróżowania.  W trakcie odbytej ok. rok temu specjalnej sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
poświęconej komunikacji kolejowej, przedstawicielka PKP PLK SA zapewniła, że czynione są
starania zmierzające do wyeliminowania tej niewątpliwej uciążliwości, zwłaszcza, że wydaje się,
iż przeszkód technicznych nie ma, skoro bez zarzutu działają zbiorcze tablice elektroniczne w
budynku dworca. Zwracam się o podjęcie działań w instytucji zarządzającej infrastrukturą tj. PKP
PLK SA zmierzających do zamontowania wyświetlaczy dynamicznej informacji pasażerskiej na
peronach dworcowych w Kędzierzynie-Koźlu. W podobnej sytuacji był dworzec kolejowy w
Lublinie, jednak PKP PLK SA, pod naporem wniosków mieszkańców i władz samorządowych
wygospodarowały niezbędne środki na realizację tego uzasadnionego uzupełnienia
wielomilionowych przedsięwzięć modernizacyjnych.
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